
KALLELSE TILL ORDINARIE FÖRENINGSSTÄMMA 2016 
 
för Annestorpsvägens samfällighetsförening 
 
Tid: Söndagen 20 mars kl 17.00 
 
Plats: Johanneskyrkans församlingslokal 
 
 
Dagordning: 
 

1. Föreningstämman öppnas. 
2. Val av stämmans ordförande. 
3. Val av stämmans sekreterare. 
4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare. 
5. Stämmans behöriga utlysande. 
6. Godkännande av dagordning. 
7. Upprättande av röstlängd. 
8. Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse. 
9. Revisionsberättelse. 
10. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen. 
11. Behandling av inkomna motioner och styrelsens förslag. 
12. Ersättning till styrelse och revisorer. 
13. Genomgång ny budget och dess godkännande. 
14. Val av ordförande på 2 år. 
15. Val av ledamöter 1 till 3 st, (däribland en kassör) på två år. 
16. Val av en suppleant på två år. 
17. Val av valberedning, tre st, varav en sammankallande  samtliga på ett år. 
18. Val av revisorer. 
19. Övriga frågor. 
20. Mötets avslutande. 

 
 
OBS: Byte av kontaktman meddelas till sekreteraren innan årsmötet! 
 
 
   



 
   



 
Annestorpsvägens samfällighetsförening 

 
Verksamhetsberättelse för år 2015 
 
Styrelsen för Annestorpsvägens samfällighetsförening (orgnr 7164473840) avger härmed följande 
verksamhetsberättelse för räkenskapsåret 2015: 
 
Styrelse:  Kassör: Peter Straznyk  10E 

Sekreterare: Christer Gewert – 8D 
Ordförande: Martin Strömberg – 2K 

 
Suppleanter:  Karin Gambourg Erixon – 12A 

Lennart Johansson – 14A 
  
Revisorer:                         Ulf Hagberg  6A 

                                    Styrbjörn Johansson  8F 
 
Valberedning:  Lars Kjellberg (sammankallande)  6E 

Jonas Hemström  6J 
Fredrik Artursson  4E 

 
 
Medlemsantal: 
Medlemsantalet är 92 st, dvs samtliga fastigheter Annestorp 22:40..132. 
Alla är enligt lag skyldiga att tillhöra föreningen. 
 
Styrelsesammanträden: 
Styrelsen har haft 9 st protokollförda möten under verksamhetsåret. 
 
Ekonomi: 
Årets resultat är 384 218: 
 
Flerårsöversikt (i 1000tals kronor): 

2015 2014 2013 2012 2011 
Intäkter 720’ 845’ 807’ 470’ 423’ 
Utgifter 336 440’ 514’ 506’ 451’ 
Resultat 384’ 405’ 293’ 36’ 28’ 
 
 
 
 



Förslag till 2015 års vinstdisposition 
 
Styrelsen föreslår att de tillgängliga vinst medlen: 
Balanserat resultat 108 984 
Årets resultat 384 218 
Summa: 493 202 
 
Disponeras på följande sätt: 
Till ändamålsbestämt konto avsätts 350 000 
Överföring till balanserat resultat  143 202 
Summa 493 202 
 
Resultatet av föreningens verksamhet i övrigt och ställningen vid räkenskapsårets utgång, framgår av 
efterföljande resultat och balansräkning. 
 
Styrelsen föreslår ingen höjning av avgifterna till nästa år. 
 
Snöskottning: under 2015 blev det inte speciellt mycket snö. Kostnaden för skottningen blev relativt 
låg, och hölls inom budgetens gränser. 
 
Gräsklippningen och områdesskötseln har gått smidigt, trots problem med själva gräsklipparen. 
För ett mycket väl utfört arbete har styrelsen beslutat att betala ut en bonus till de som skött 
gräsklippningen. 
 
Bytet av vattenventiler gick relativt smidigt  endast mindre justeringar fick göras efteråt. 
Rörmokarn utförde även inkommande rörbyte i länga 12. Kostnaderna blev klart mindre än 
budgeterat (52’ mot 80’). 
 
Lagning av avloppsrör i länga 6 har utförts. 
 
Vi fick en rabatt hos Svenska Stadsnät vilket gjorde att vi fick ett överskott på fiberinstallationen. 
 
Det har även utförts undersökande arbete på våra takhuvar. Läckageproblem har uppstått vid vissa 
huvar, och tester har gjorts för att få dem täta. 
 
Övrigt:   
Under året som har gått har inte några större arbeten eller åtgärder uförts  se nedan planer för 
2016. 
 
 
 



Styrelsen har diskuterat vattenmätare i våra längor och beslutat följande: 
Varje hus har rätt att skaffa sig en vattenmätare. 
Förutsättningarna: 

 Varje länga utser en ansvarig person som varje år (under hösten) ser till att läsa av 
mätarställningarna och lämnar in sammanställningen för längan till kassören senast vid 
årsskiftet. 
Sker inte detta får längan inte sin vattenförbrukning jämkad. 

 Jämkningen sker proportionerligt till längans faktiska vattenförbrukning debiterat av 
Mölndals Stad.  

 De hus som inte skaffar mätare får solidariskt dela på resterande del som blir över efter 
jämkningen av de hushåll som har mätare. 

 
Styrelsen har fortsatt arbetet med underhållsplanen. Förra året aviserade styrelsen om hjälp med 
uppskattning av kostnader, men ingen medlem har haft möjlighet att hjälpa till. Underhållsplanen är 
bara till 85% färdig, då styrelsen inte anser sig ha kunskap att uppskatta kostnaderna. 
 
 
Underskrifter styrelse: 
 

 
 
 
   



Annestorpsvägens samfällighetsförening 
 

Bokslut verksamhetsåret 2015 
 

Balansräkning 
 
Tillgångar 
Inventarier (gräsklippare) 100 000 
Fordringar 13 524 
Fordran medlemmar (SEB lån) 564 744 
Förutbetalda skulder (fiber) 34 500 
Upplupna intäkter  92 763 
Kassa 348 
Checkräkningskonto 1 007 574 
Företagskonto 61 670 
Fondkonto 606 113* 

 
Summa kronor 2 481 236 

 
 

Skulder och eget kapital  
Avskrivningar inventarier 60 000 
Eget kapital 108 984 
Reparationsfond 606 113 
Ändamålsbestämda medel 600 000 
SEB  lån 564 744 
Förskott kunder (gäller avskrivning lån)  18 964 
Leverantörsskulder 124 405 
Skatt och sociala avgifter 37 763 
Övriga skulder 13 973 
Årets resultat 384 218 

 
Summa kronor 2 481 236  

 
 

Lån hos SEB   
Ingående balans 690 828 
Amorterat 2015 126 084 
Utgående balans 564 744 

 
Under året har 3 hus betalat av sin del av lånet.  
Kvarstår 77 hus med andel i lånet.  
 
 
 
*  Vår fond är en så kallad räntefond hos SEB  “SEB Korträntefond SEK – Lux”. 
Dess värde var 20151231 : 710 745: (utveckling 0,2%  minus 1 196: mot förra året)  
 



 
Annestorpsvägens samfällighetsförening 

 
Resultaträkning 

 
Intäkter  
medlemsavgifter 678 979 
taklån  ränta 23 940 
övriga intäkter  fiber 17 342 
 
Summa kronor 720 261 
 

 
Utgifter  
gräs och trädskötsel (löpande utgifter och löner) 53 613 
snörenhållning 12 187 
reparationer * 77 786 
reparation av garage 2 892 
lekplats, nya leksaker 18 510 
el  undercentral 35 079 
försäkringar 43 226 
styrelsearvoden och revisionarvoden 30 798 
skatter och arbetsgivaravgifter 16 422 
bankkostnader 1 200 
övriga kostnader (bla administration, årsmöte) 8 712 
avskrivning inventarier 20 000 
räntekostnader 15 618 

 
Summa kronor 336 043 

 
ÅRETS RESULTAT  VINST 384 218 
 
 
*  I reparationer ingår: 

 byte del avloppsrör länga 6 
 byte vattenventiler 
 utgifter städdag  

 
   



Annestorpsvägens samfällighetsförening  
 

Underlag till budget 2016 
 
Styrelsen har påbörjat ett antal åtgärder för att förbättra boendemiljön samt att förnya vår gamla 
infrastruktur. Främst håller vi på med att slutföra en omfattande åtgärdsplan. 
Ur denna kan vi lyfta fram speciellt två viktiga punkter som vi måste fortsätta att arbeta med under 
2016: 
 
Stammar: 
Förra årets besiktning av stammarna och lagning av de akuta problemen har gett oss tid att lägga 
undan pengar. Som ekonomin ser ut idag, är det inte orealistiskt att vi har likviditet att påbörja ett 
stambyte på alla längorna 20182019. Våra hus byggdes 1965, så rören är 50 år gamla, och ett byte 
är oundvikligt inom en snar framtid, inte minst för att våra försäkringar ska gälla om någon olycka 
skulle inträffa. 
En konsult behöver hyras in inför upphandling av stambyte  se sista sidan under “Propositioner”. 
 
Sophantering: 
2017 kommer Mölndals Kommun att höja avgiften för sophantering rejält om inte 
källsorteringsmöjligheter finns vid varje hushåll. Styrelsen har undersökt olika alternativ för att 
säkerställa källsortering i vårt område. 
 
Dessutom följande som framflyttats till eller påbörjats detta år: 

● Ordna tennis och bandyplan enligt beslut i Annestorpsdalens ekonomiska förening. 
Vår andel är 42% av nämnda förening. 

● Elarbeten i länga 6 och 18. 
● Spolning av avloppsrör och stam i alla längor  bla som förberedelse för byte. 
● Byte av hängrännor garage (där behov finns). 
● Fortsatt underhåll av lekplats (staket och hus). 
● Fortsatt reparation av huvar. 

 
Till ovan kan vi lägga till ytterligare ett antal saker som inte är påbörjade: 

● Göra öppningar till grund från båda kortsidorna inför stambytet.  
● Inventering och byte av ventilationsgaller i husgrund. 
● Dagvattenbrunnar som är trasiga bör åtgärdas (länga 6 och 18).  
● Serviceluckor inne i hus mot grund bör åtgärdas (fuktskador). 

 
 
 
 



 
På längre sikt (2 till 10 år) måste vi räkna med att bland annat följande skall göras: 

● Byte av huvar 
● Byta dagvattenrör och dräneringsrör i området 
● Lägga ny asfalt på gångar och parkeringsplatser 
● Byta takrännor 
● Bygga om garagen 
● Ordna eluttag i garagen för elbilar 

 
 

 
 
Reparations och underhållsbehov 2016  
Renovera bandy och tennisplan, inkl utegym 125 000 
Underhåll ventilationsgaller och hängrännor 20 000 
Spolning avloppsrör och huvudstam 70 000 
Lekplats 15 000 
Löpande underhåll 35 000 
Summa 265 000 
 
 
 
Förslag till debiteringslängd (medlemsavgift) 
Styrelsen föreslår ingen hyreshöjning utan att avgifterna stannar på samma nivå som under 2015. 
Medlemsavgifternas storlek under året blir därmed 1 860 x 4 x 92 = 684 480: 
 
 
 
   



Förslag till budget 2016 
 
Intäkter 
medlemsavgifter 684 480 
taklån  ränta 21 000 
Summa kronor 705 480 
 
 
Utgifter  
renovering kombiplan, inkl utegym 125 000 
underhåll ventilationsgaller och hängrännor 20 000 
spolning avloppsrör och huvudstam 70 000 
lekplats 15 000 
löpande underhåll 35 000 
el  undercentral 38 000 
gräs och trädskötsel (inkl skatter) 50 000 
snörenhållning 20 000 
försäkringar 45 000 
styrelsearvoden 44 300 (se nedan motion) 
skatter 14 600 
revisionsarvoden 1 000 
bankkostnader 1 200 
administrativa kostnader (möten, program etc) 8 000 
avskrivning gräsklippare 20 000 
ränta  taklån 16 000 
överskott 182 380 
Summa kronor 705 480 
 
 
Ytterligare information 
Övrig information som revisionsberättelse samt föreningens historik vad avser vattenförbrukning, 
elförbrukning och leverantörslista kommer att finnas tillgängliga på vår hemsida : 
http://www,annestorp.org 
Lösenord: Ann2016 
För de som inte har Internet kan man kontakta kassören för en kopia samt även plocka med sig 
dessa på årsmötet i pappersformat. 
 
 
   



Inkomna motioner och styrelsens förslag. 
 
Motioner 
Att arvodet till styrelsen och revisorer skall höjas till ett basbelopp dvs 44 300 kr. 
Styrelsen bifaller motionen. 
 
Önskemål att få en besöksparkering där bouleplanen är i dag. 
Styrelsen bifaller motionen för vidare utredning. 
 
Sätt upp informationskyltar på bommarna ”Mopedkörning förbjuden” på gångvägarna mellan husen. 
Styrelsen bifaller inte motionen  skall det upp skyltar skall dessa sitta på en stolpe  klart dyrare 
lösning. 
 
Debitera de hushåll som inte deltar på städdagarna med 500/per städdag. 
Styrelsen avslår motionen  inte tillåtet enligt lag. 

Ta fram infoblad eller lägg upp information gällande färg på husen på hemsidan, Gul, Vit och Grå är 
de färger som styrelsen tagit beslut om. Gavlarna skall vara vita. 
Motionen är besvarad, information finns på hemsidan. 
Notera att styrelsen har rekommenderat följande färger: Äggvit”, “Solgul” respektive “Vetegul” 

Jag vill att styrelsen utreder kostnader för att införa ett system som ger boende möjlighet att ladda 
elbilar. 
Styrelsen bifaller motionen. Perfekt uppgift för en arbetsgrupp 
 
Propositioner 
Ge styrelsen möjlighet att skapa arbetsgrupper som plockar fram förslag idéer kring stora projekt, 
som tex sophantering. Styrelsen sätter upp kritierier för projektet och när kriterierna är genomförda 
så erhåller varje medlem i arbetsgruppen ett arvode på 500999 kr. Arvodet fastställs av styrelsen 
innan arbetets start beroende på hur stort projektet är. 
Bakgrunden är att vi har kompetens i föreningen som vi bör nyttja för mindre projekt. Då intresset 
varit ljummet att hjälpa till på frivillig basis, anser vi att en skattefri ersättning kanske hjälper till att öka 
intresset. 

Ge styrelsen möjligheter att hyra in hjälp från konsulter till stora projekt (rörbyte, huv och ventilation, 
dränering och asfalt). Eventuell arbetsgrupp och konsult arbetar tillsammans. 
Bakgrunden till denna punkt är bland annat de frågeställningar som uppkom vid första upphandlingen 
av byte av avloppsrör. Vi fick in ett flertal offerter som skilde sig vad avser t.ex. tillvägagångsätt 
respektive arbetsmiljökrav. 
Eftersom ingen i styrelsen är insatt i vatten och avlopp, kunde vi inte avgöra vad som gäller i detalj. 
Frågan är viktig  rören skall sitta där i typ 2550 år. Därför behöver vi få in extern expertis som kan 
hjälpa oss inför kommande upphandling. 


